
 

 

PROTOKOLL FOR ÅRSMØTE 2025 
 

Årsmøte i Hundvåg Håndballklubb ble avholdt i Hundvåghallen 26.03.2025 

 

SAKSLISTE 

1. Godkjenne de stemmeberettigede. 

2. Velge dirigent(er). 

3. Velge protokollfører(e). 

4. Velge to medlemmmer til å underskrive protokollen. 

5. Godkjenne forretningsorden. 

6. Godkjenne innkallingen. 

7. Godkjenne sakslisten. 

8. Behandle klubbens årsberetning. 

9. Behandle  

a. klubbens regnskap 

b. styrets økonomiske beretning 

c. kontrollutvalgets beretning 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste. 

11. Vedta klubbens budsjett. 

12. Behandle klubbens organisasjonsplan 

13. Valg: 

a. Styremedlemmer, inkludert leder og nestleder. 

b. Kontrollutvalg, med leder og ett medlem. 

c. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd klubben har representasjonsrett 
eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. 

d. Valgkomité, med leder og ett medlem og ett varamedlem. 

e. Eventuelt øvrige valg i henhold til klubbens organisasjonsplan. 

 

 



 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede 

 
Forslag fra styret: 
68 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Leiv Andre Tysse 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.   

 

2. Velge dirigent(er) 

 
Forslag fra styret: 
Asle Torland velges som dirigent. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Leiv Andre Tysse 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 

 

3. Velge protokollfører(e) 

Forslag fra styret:  
Silje Sævareid velges som protokollfører. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 

4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Forslag fra styret: 
Tonje Mæland og Anne Bersagel velges til å underskrive protokollen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 



 

 

5. Godkjenne forretningsorden 

Forslag fra styret: Forretningsorden godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Asle Torland 
 

 Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt 
 

6. Godkjenne innkallingen 

Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Asle Torland 

 
 Antall stemmer for: alle 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 

7. Godkjenne sakslisten 

Forslag fra styret: saklisten godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Innlegg fra Pål Erik Johannessen hvor det påpekes at sak 2 og 3 i saklisten er vurdert som 
styresaker etter styrets innstilling på innsendte saker. Han ber årsmøte ta vurdering om disse 
skal vurderes av årsmøte likevel. Det blir også lagt frem påstand om at valgkomiteen er 
ugyldig da de ikke ble valgt på årsmøte 2024 og ber om at årsmøte velger ny valgkomite og 
etterspør nytt årsmøte. 

Wenche Salte fra NIF er representert på årsmøte i dag og forteller hvorfor disse sakene ikke 
skal vurderes på et årsmøte. Styreleder informerer at et av to medlemmer i valgkomiteen ble 
stemt frem på årsmøte 2023 og sitter i 2 år. På årsmøte 2024 var det kun leder av valgkomite 
som skulle på gjenvalg hvor hun ikke ville stille. Da besto valgkomiteen av to medlemmer 
hvor siste medlem trakk seg like etter årsmøte. Da det skulle inn nye medlemmer i styret ble 
det sendt ut melding til alle medlemmer i klubben om at vi trengte styremedlemmer samt 
medlem/leder i valgkomiteen. Dette var ikke en godkjent prosedyre ihht. NIF sine lover og 
leder av valgkomiteen er per definisjon ikke godkjent leder.  

Da et av medlemmene i valgkomiteen er stemt fram på årsmøte 2023 for to år, er innstillingen 
til valgkomiteen godkjent. Valgkomiteen velges på ny i dag. Dette ble stemt på, hvor 15 stemte 
imot og 53 stemte for.  

Etter oppklaring blir sakslisten tatt opp til godkjenning. 

 
 Antall stemmer for godkjent saksliste: 54 



 Antall stemme mot godkjent saksliste: 14 
 

 
Forslaget ble vedtatt. 
 

8. Behandle klubbens årsberetning 

 Forslag fra styret: årsberetningen godkjennes. 
  
Følgende hadde ordet i saken: Leiv Andre Tysse 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  

 

9. Behandle klubbens årsregnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets 
beretning. 

Sak 9.1 
Behandling av idrettslagets regnskap 

 
Forslag fra styret: regnskapet godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Leiv Andre Tysse 
 
Det ble stilt spørsmål om underskuddet for 2024 hvor styreleder og daglig leder forklarte 
ytterligere hva som hva grunner til dette (beskrevet i årsberetningen). I tillegg hva som skulle 
til for å øke inntekter i klubben. Innspill: mer dugnad, andre inntektsområder som salg, 
justering av priser i kiosken. 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: forslaget ble vedtatt. 
 
Sak 9.2   
Behandle styrets økonomiske beretning 

 
Forslag fra styret: styrets beretning godkjennes. 

 
Følgende hadde ordet i saken: Leiv Andre Tysse 

 
Antall stemmer for: alle 

 
Vedtak: forslaget ble vedtatt. 
 
Sak 9.3 
Behandle kontrollutvalgets beretning 

 
Forslag fra styret: kontrollutvalgets beretning godkjennes.  

 
Følgende hadde ordet i saken: Trine Lyngaas 

 
Antall stemmer for: alle 

 



Vedtak: forslaget ble vedtatt. 
 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste 

1. Klubbens lov har ikke blitt revidert siden årsmøte 2020. Oppdatert lovforslag 
vedlegg 1 

2. Oppklaring vedrørende innsendt brev til styret om 08/09-kullet. Se sak i 
vedlegg 2. 

3. Evaluering og videreføring av sammenslåingen av 08/09-kullet. Se sak i 
vedlegg 3. 

 

Sak nummer 2 og 3 er vurdert å være styresaker. Disse vil ikke bli vurdert på årsmøte.  

 

Sak 10.1 Klubbens lov har ikke blitt revidert siden årsmøte 2020.  
Her kommer det frem da det ikke er noen lovendringer så hadde ikke dette trengt å være en 
årsmøtesak.  
 
Navn på forslagsstiller: Silje Sævareid (daglig leder). 
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Sak 10.2 og sak.10.3 
Godkjent som ikke årsmøtesaker. Vil bli vurdert av styret. 

 

 

11. Vedta klubbens budsjett 

Klubbens budsjett er en del av årsmøtedokumentene som er gjort tilgjengelig for medlemmene 
før årsmøte. Vedlegg 2 

Forslag til vedtak:  

” Styrets forslag til budsjett for 2025 godkjennes.” 

 
Følgende hadde ordet i saken: Leiv Andre Tysse 
 
Antall stemmer for: alle  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 

 

12. Behandle klubbens organisasjonsplan 

Organisasjonsplanen blir beskrevet av styreleder. 



Forslag fra styret: organisasjonsplan godkjent 
 
Følgende hadde ordet i saken: Leiv Andre Tysse 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
. 

 

13. Valg 

 

 13.1 Valg av styreleder: Christer Fossan (sitter for 1 år) 

 Kandidat presenterer seg og forklarer hvorfor han ønsker å stille som styreleder. 

 Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
13.2 Valg av nesteleder: Bjørn Eirik Bryne-Sandvik (sitter for 1 år) (tilleggsrolle definert av 
styret: økonomiansvarlig) 
 
 Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
13.3 Valg av øvrige styremedlemmer (sitter for 2 år): 
Forslag fra valgkomiteen: 
 
Rune Grasdal (rolle: sportslig utvalg) 

Kenneth Husebø (rolle: dugnadsansvarlig) 

Fredrik Adam (rolle: materialforvalter) 

Silje Selstad (rolle: barnehåndballansvarlig) 

Marianne Gimre (rolle: kioskansvarlig) 

Paul Espen Bakken (rolle: sportslig leder) 

Bjørn Inge Haaland (rolle: sportslig utvalg) 

 
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 



13.4 Valg av varamedlem: 
Forslag fra valgkomiteen: Marit Walderhaug Høiland velges som varamedlem til styret 
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
13.5 Valg av valgkomité 
Etter innlegg i starten av årsmøte ble tydeliggjort at valgkomiteen skal velges på nytt for de 
neste to årene. 
 
Valg av leder i valgkomité 
 Forslag fra valgkomiteen: Kjetil Nesse velges som leder av valgkomiteen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av medlemmer i valgkomité 
Forslag fra valgkomiteen: Line Pedersen velges som medlem av valgkomiteen.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 

 
Antall stemmer for: alle. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av varamedlem til  
Forslag fra valgkomiteen: Camilla Gomi velges som varamedlem av valgkomiteen  
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
 14.6 Valg av kontrollutvalget  
Kontrollutvalget mangler medlemmer. Velges for 1 år. 
 
 
Valg av leder i kontrollutvalget 
 Forslag fra årsmøte: Janne Reianes velges som leder av kontrollutvalget.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av medlem i kontrollutvalget  
Forslag fra årsmøte: Morten Østevik velges som medlem av kontrollutvalget.  



 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for og mot. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
 
14.7 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget 
har representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
 
Forslag fra styret: det gis fullmakt til styret til å oppnevne representantene 
 
Følgende hadde ordet i saken: Asle Torland 
 
Antall stemmer for: alle 
 
Vedtak: Forlaget ble vedtatt.   
 
 
 
 
 
 

Hundvåg, 26.03.2025 
 
 
 
-----------------------------------------    
Silje Sævareid       
 
 
 
 
Sted og dato 
 
 
 
-----------------------------------------    ---------------------------------------------- 
Tonje Mæland       Anne Bersagel 


